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El ple aprova una nova 
ordenança de prestacions 
personals per ajudar als 

ciutadans (pàg.10)

El PIG explica el Codi Ètic 
dels regidors de govern i 
el Pla de Mandat per als 

propers quatre anys

El PIG celebrarà la seva 
assemblea anual el proper 
dissabte 14 de novembre 

a la Sala Noble (pàg.11)

El primer ple de la legislatura 
va servir per explicar dos temes 
que per a nosaltres són clau.

Per una banda vam donar compte 
del Codi Ètic que hem redactat els 
membres del Partit Independent 
de les Guilleries i que afecta tant 
al partit com als seus regidors.

I per l’altra vam explicar una part 
del Pla de mandat que hem fet des 
del govern per als propers quatre 
anys i que serà el nostre full de ruta.

Aquests dos documents els podeu 
trobar penjats al web de Sant 
Hilari i els expliquem també en les 
pàgines interiors d’aquest Fem-ho. 
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Malgrat els bons resultats aconseguits pel bloc 
sobiranista a Sant Hilari (2290 vots  Junts 
pel sí+ 334 vots CUP), a nivell nacional les 
coses no han sortit tant bé com segurament 
molts desitjaríem. 72 parlamentaris de 135 
(62 Junts pel sí + 10 CUP) - tenint en compte 
que per aconseguir la majoria absoluta 
amb 68 parlamentaris n’hi ha prou- podria 
semblar un gran èxit i, segons com es miri, 
segurament ho és. Tanmateix, amb aquests 
resultats no s’han assolit el 51%  dels vots 
dels catalans i això és un despropòsit a l’hora 
de plantejar-se la possibilitat de negociar 
la independència amb els representants 
d’Europa.

Cal que tothom estigui 
alerta perquè no s’ha 
perdut res i encara 
tenim prou temps 
com per capgirar-
ho. En aquest sentit, 
voldríem que quedés 
meridianament clar 
que des d’Espanya la resposta que rebrem 
sempre serà la de l’immobilisme. I esperem 
que ningú es deixi enganyar pels cants de 
sirena federalistes de PODEMOS o del PSC-
PSOE, perquè  aquests sempre posaran 
Espanya per davant de Catalunya. Per tant, 
l’única sortida que tenim és aconseguir que 
Europa ens escolti i forci a l’Estat Espanyol 
a negociar. Malauradament, per poder-
ho fer amb prou garanties democràtiques 
necessitem obtenir com a mínim més 
del 50% dels vots, tal com ja s’apuntava 
anteriorment, i això a dia d’avui no és així. 

Per altra banda, tampoc el bloc unionista ha 
aconseguit més del 50% dels vots, malgrat 
el que diuen des del PP, PSOE i Ciudadanos. 

Aquesta vegada ha parlat la majoria 
silenciosa i els resultats que han obtingut 
són els que són, però no es pot negar que 
ara com ara i amb una participació tan 
alta podríem afi rmar que Catalunya està 
dividida. Que estigui dividida no vol dir que 
estigui enfrontada i, menys encara, tal com 
ens volen fer creure, trencada i a un pas de 
l’abisme. Això no és així i creiem que tothom 
que viu a Catalunya ho té molt clar. Però no 
podem negar que hi ha molta gent que no 
està a favor de separar-nos d’Espanya i això 
també cal respectar-ho.

Per tant, si volem 
sortir de l’atzucac en 
el que ara ens trobem, 
caldrà deixar de 
banda els tactismes 
a nivell de partits, 
que tant mal ens han 
fet a tots plegats, i 
segurament perdrem 
alguna fl assada en el 

camí. Malgrat tot, si no tenim l’habilitat de 
treballar junts,  amb un únic objectiu i en 
la mateix direcció, el futur que ens espera 
és molt complicat. Si no som capaços de 
convèncer a d’altres catalans que la única 
solució és la independència, amb pedagogia, 
diàleg i grans dosis d’humor, serà un fracàs 
de tots plegats. Però si ens hagessin explicat 
fa uns quants anys  enrere, el què ara estem 
vivint, possiblement ningú no s’ho creuria. 
I val a dir que aquesta vegada és en la que 
haurem estat més a prop d’assolir una fi ta 
tants anys anhelada.

Perdrem la oportunitat històrica d’aconseguir 
la independència per culpa de la intransigència 
d’uns quants?       

Ara o mai
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En el primer ple ordinari de la legislatura, 
celebrat el passat 24 de setembre, des del 
PIG vam exposar, en el torn d’assumptes 
d’interès, dos temes que per a nosaltres són 

importants, com el Codi ètic que hem redactat 
els membres del PIG i el Ple de Mandat per als 
propers quatre anys. Comencem explicant el 
Codi ètic:

CODI ÈTIC DEL PARTIT INDEPENDENT DE LES GUILLERIES

Davant el repte de governar en l’ajuntament de Sant Hilari, la persones que formem el PIG hem 
sentit la necessitat d’establir un CODI ÈTIC amb la fi nalitat de regir-nos per unes normes que vo-
lem que estiguin sempre presents en el nostre fer del dia a dia. Aquest codi ètic vol  transmetre 
a la gent del poble la nostra manera d’actuar, els nostres deures i compromisos.

Aquestes normes les hem establert a partir dels principis que tenim clars i que hem debatut i 
consensuat entre tots els membres del partit que voluntàriament hi han volgut participar.

Per explicar-nos millor volem concretar el que això signifi ca. El concepte ètica ve del grec i és “La 
disciplina de les bones costums”. 

Aquesta transparència és la base per a la prevenció de la corrupció. Ser transparents és un dels prin-
cipis que sortia en el nostre programa electoral i és el que, per damunt de tot, volem transmetre a la 
gent del poble; prou opacitat en els comptes municipals, en les adjudicacions partidistes, en els sous 
disfressats, en la perpetuació en els càrrecs..... Per aconseguir-ho hem començat redactant aquest 
codi ètic que ja hem presentat en el darrer ple municipal i que trobareu al web del nostre ajuntament, 
que ha de ser una eina més que ens ajudi en aconseguir aquesta transparència.

Aquí només posem els 3 primers punts que el conformen: 

1.   Ens comprometem a una limitació de dos mandats com a màxim de l’Alcalde.

2.   Segons dades de l’Idescat el sou mig per jornada completa l’any 2013 corresponia a 24.253,00€ 
bruts/any. Es limita el sou de l’Alcalde com a màxim a 1,60 vegades aquesta retribució bruta 
anual. El sou dels regidors/es no podrà superar percentualment aquest mateix sou.

3.   Les persones que integren el PIG no tindran duplicitat de càrrecs en les administracions 
polítiques públiques.

Així doncs les nostres actuacions és regiran per la transparència, la responsabilitat i 
els principis de servei al poble que vindran regulats per aquest CODI ÈTIC.

 

L’ÈTICA 

Eficàcia 

la millor arma  de l’ètica en l’actualitat.  

necessita Independència 

Responsabilitat 

TRANSPARÈNCIA 

Compromís social 

És 
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Organitzar un equip de govern nou és una 
tasca difícil i que necessita, des del nostre punt 
de vista, una planifi cació acurada. Mantenir i 
preservar una visió conjunta de les necessitats 
del poble, treballar perquè tots els membres 
de l’equip de govern prenguin consciència dels 
problemes compartits per tots i que afecten a 
altres regidories i no només a la seva pròpia és 
fonamental. Tenir clars i defi nits els principis 
bàsics sota els quals volem prendre les decisions 
més encertades i escollir els projectes més 
necessaris també dóna seguretat, demostra la 
nostra responsabilitat i ofereix transparència al 
poble. Tenir en compte també criteris tècnics 
contrastats, prendre decisions de manera 
participativa, i treballar en equip tots els 
membres del govern per decidir de manera 
col•lectiva les decisions més importants són 
alguns d’aquests principis que hem remarcat al 
“Pla de mandat”.

Hem obert el nostre Programa Electoral i 
també el dels altres partits polítics que es van 
presentar a les eleccions del passat mes de 
maig. Hem recollit les propostes i projectes i 
els hem anat classifi cant per ordre de prioritat 
i per disponibilitat de recursos materials i/o 

econòmics. Aquestes propostes i projectes les 
hem dividit al llarg dels 4 anys de mandat i 
hem separat aquelles que entenem que són 
permanents, del dia a dia, durant tots 4 anys. 
Hem recollit un total de 49 punts en aquest 
“Pla de mandat”. Tots ells estant acompanyats 
d’una petita explicació que serveix perquè 
tothom entengui quin és l’objectiu d’aquella 
proposta. 

S’ha acordat també revisar i actualitzar 
anualment aquest document, donat que 
difícilment podrem encertar al 100% en quin 
any del mandat intentarem dur a terme tots 
aquests projectes, segur que algun punt ens 
equivoquem o la realitat no ens permet fer allò 
que teníem previst.

No podem deixar de dir que és un document 
inicial en el que es recullen les propostes 
electorals, i això vol dir necessàriament que 
mentre passen els mesos aniran sorgint 
noves idees o projectes resultat de la pròpia 
vida diària al poble de Sant Hilari que haurem 
d’anar afegint a aquest “Pla de mandat”. Tal 
i com la vida és canviant la política també i 
aquesta última s’ha d’adaptar més ràpidament 
a les necessitats de la gent del poble.

En qualsevol cas és una manera de fer política 
innovadora. Per l’equip de govern suposa un 
ferm compromís. Hem estat pensant i debatent 
al llarg de força hores quan era millor i possible 
tirar endavant cada projecte i exposant a tothom 
aquest document (disponible a la pàgina web 
de l’Ajuntament) pensem que demostra una 
mica més la nostra manera responsable de fer 
política. És una forma clara i senzilla perquè 
el poble pugui saber en què estem treballant 
durant cada any del mandat. És una manera 
més de treballar perquè la gent pugui recuperar 
la confi ança en els seus representants polítics.

Pla de mandat del govern
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Després dels assumptes d’interès del passat 
ple es va passar als punts de votació, que 
van ser els següents:

Conveni amb la Diputació pel Museu 
Guilleries: 

Es va aprovar per unanimitat un conveni 
amb la Diputació de Girona, que ja es fa cada 
any, i pel qual la Diputació ens subvenciona, 
aquest any, amb 5.000€ per activitats 
relacionades amb el Museu Guilleries i la 
promoció del nostre patrimoni natural.

Conveni amb el C.E. Sant Hilari: 

Es va aprovar per unanimitat el nou conveni 
amb el Club de Futbol de Sant Hilari. Les 
diferències amb el conveni anterior són que 
es cedeix l’ús de les instal·lacions esportives 
del camp de futbol al Club de Futbol i que es 
posen tres condicions per rebre la subvenció 
de 5.000€ de l’ajuntament: aplicar un treball 
educatiu que infongui valors de treball i esperit 
d’equip, responsabilitat, solidaritat, joc net i 
lleialtat, respecte a les regles, educació en 
el respecte i honestedat; vetllar perquè cap 
infant o jove quedi exclòs de formar part de 
l’esport base del Club per motius econòmics 
i, fi nalment, que el club realitzi al llarg de 
la temporada una activitat amb fi nalitat 
solidària per alguna causa social.

Protocol de visites guiades a la 
planta Fontdor: 

En el ple es va ratifi car per unanimitat 
el protocol de visites guiades a la planta 
envasadora d’aigua de Fontdor SL, en el 
marc del foment del turisme en el municipi. 
Aquest acord entre Ajuntament i Fontdor 
regula els procediments i les normatives per 
a concertar i efectuar visites guiades a les 
instal·lacions de la planta envasadora. 

Reintegrament del saldo de 
liquidació defi nitiva de la 
participació de les entitats locals 
en tributs de l’estat corresponent 
a l’any 2013: 

Una part molt important dels ingressos 
dels Ajuntaments provenen dels diners 
que els hi donen l’Estat, que s’anomenen 
“participacions dels ens locals en tributs 
de l’Estat”. Cada any l’estat mitjançant la 
Llei general de Pressupostos l’Estat dóna 
a Ajuntament una quantitat “x” de diners. 
Aquesta quantitat la calcula l’Estat fent 
una previsió dels seus ingressos i les seves 
despeses. Aquest càlcul es repassa quan 
acaba cada any i comproven quant han 
ingressat i quan han gastat realment. Veuen 
així en quant es van equivocar i normalment, 
al llarg de tota la història, a l’estat sempre 
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li toca afegir més fons per cada Ajuntament. 
Excepcionalment passa el contrari, és a dir, 
que l’Estat reclami que se li tornin diners. 
Però ha succeït quan han revisat el 2013. 
L’Estat després de fer els seus càlculs ha 
establert que l’Ajuntament de Sant Hilari 
Sacalm li ha de tornar 42.434,59€. Aquest 
import es tornarà en un període de 10 anys 
amb una quota mensual de 353,62€.

Aprovació del Reglament regulador 
de la Residència i Centre de Dia de 
Gent Gran “Sant Hilari”: 

S’aprovà també durant el darrer Ple el 
reglament que regula el servei de Residència 
i Centre de Dia de Gent Gran “Sant Hilari”. De 
fet, la darrera reglamentació datava del 2001 
i l’equip de govern hem tingut la voluntat 
de revisar-lo, actualitzar-lo legislativament 
i millorar-ne la regulació amb el redactat 
aprovat en aquesta sessió plenària. A més, 
s’hi aproven també les tarifes pel que fa a 
places privades i que recolliran un augment 
de l’1% per aquest proper 2016.

Al·legacions al Pla de Transport de 
Viatgers de Catalunya 2020: 

En els darrers temps s’ha aprovat inicialment 
el Pla de Transport de Viatgers de Catalunya, 
que es troba en tràmit d’exposició pública. 
Aquest Pla pretén millorar el desplaçament 
dels ciutadans amb transport públic, i deixa 
espai a suggeriments o propostes de millora. 
En aquest sentit, des de l’Ajuntament s’han 
proposat tres millores, que ens agradaria 
que quedessin recollides en el document 
fi nal i que pensem que serien importants per 
als veïns del poble.

Aquestes propostes de millora són:

- Connexió de Sant Hilari Sacalm amb 
Santa Coloma de Farners i la Selva 
Marítima: Aquesta al·legació pretén que es 

doni una connexió amb la capital de La Selva 
per carretera molt millor de la que hi ha 
actualment, que és difícil que ningú utilitzi 
perquè es tarda 1 hora i 45 minuts i es fan 
80Km. per arribar a Santa Coloma.

- Connexió de Sant Hilari Sacalm amb 
Vic: Aquesta proposta pretén que s’inclogui 
dins el mapa de transport públic per carretera 
una connexió entre Sant Hilari i Vic, atès que 
molta gent del nostre poble es desplaça fi ns 
a la capital d’Osona per anar-hi al mercat, a 
estudiar o a fer-hi gestions.

- Connexió de Sant Hilari Sacalm amb 
Barcelona: Aquesta proposta pretén 
augmentar la freqüència de transport en 
autocar entre Sant Hilari i Barcelona més 
enllà dels caps de setmana.

Comptes Generals 2014: 

Després que l’òrgan anomenat Comissió 
Especial de Comptes hagi aprovat els comptes 
tancats del 2014, aquesta informació es 
presenta al Ple perquè tothom en tingui 
coneixement. Aquests comptes van ser 
votats a favor pels membres de CDC i van 
abstenir-se els membres de PIG. S’inclouen 
en aquests Comptes Generals tant informació 
de pressupost com informació de tresoreria. 
La dada més signifi cativa fou que un total 
de 62.834,30€ van ser gastats durant el 
2014, és a dir, formen part de la despesa 
al pressupost de l’Ajuntament i no estaven 
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previstos inicialment i van quedar “sense 
partida”, van quedar fora del pressupost. Tota 
aquesta informació s’ha d’enviar al Ministeri 
d’Hisenda i Administracions Públiques de 
l’Estat. 

Ordenances fi scals per a l’any 
2016: 

Durant aquest ple es va aprovar la modifi cació 
d’un total de 3 ordenances fi scals. En primer 
lloc l’Ordenança número 4 d’Impost de 
Vehicles de Tracció Mecànica. I és que donat 
a un error ortogràfi c de molts anys enrere 
els camions amb una càrrega entre 1.000 i 
2.999 kg se’ls hi cobrava un impost inferior 
que a tots els altres tipus de vehicles que 
ja estaven al nivell màxim permès per la 
llei. En segon lloc l’Ordenança número 10, 
Taxa per la Recollida d’Escombraries. L’equip 
de govern ha consultat quina és la previsió 
del cost de la recollida d’escombraries per 
l’any 2016 i ens han indicat que pujarà el 
cànon que paguem de la part de “rebuig”, és 
a dir, la part que no reciclem. Es preveu que 
aquest increment sigui de més d’un 5% del 
total del cost d’aquest servei. Per al 2015, 
per exemple, aquest cost total acabarà 
essent d’uns 473.000€. Per això s’ha cregut 
convenient pujar un 3% el rebut de les 
escombraries. En el cas d’un habitatge fi ns 
ara es pagaven 135,32€ i a partir de 2016 es 
pagaran 139,37€. En tercer lloc l’Ordenança 
número 12 Reguladora de l’Impost sobre 
Activitats Econòmiques. Un dels motius 
que ha portat a l’equip de govern a prendre 
aquesta decisió ha estat que la Llei General 
de Pressupostos per 2016 preveu augmentar 
un 1% el salari dels treballadors públics. 
En el cas de l’Ajuntament de Sant Hilari 
això suposarà un augment de 15.000,00€ 
aproximadament. Tots o gairebé tots els 
impostos que paguen les famílies, les 
persones, el poble, estan topats al nivell 

màxim, en canvi els impostos que paguen 
les empreses que paguen IAE (empreses 
que facturen més d’1 milió d’euros/any) 
estava molt per sota d’aquest topall. A més a 
més el coefi cient que marcava l’Ajuntament 
era un percentatge que no responia a un 
criteri clar i justifi cat. Aquelles empreses 
que pagaven un 1,51% passaran a pagar 
un 2,82, i aquelles empreses que pagaven 
un 2,72 passaran a pagar un 2,92. A cada 
empresa li correspondrà un coefi cient o altra 
en funció de la “direcció” on s’ubica la seva 
empresa.

Moció de suport a l’acollida de 
població refugiada víctima dels 
confl ictes armats a la Mediterrània:

A proposta de l’equip de Govern es va 
aprovar per unanimitat aquesta moció que 
avalada pel Fons Català de Cooperació, 
l’Associació Catalana de Municipis i la 
Federació de Municipis de Catalunya pretén 
consensuar i aglutinar l’esforç i la solidaritat 
del món local vers aquest allau de famílies 
que fugen dels seus països buscant refugi. 
Per a més informació podeu consultar el web 
municipal on hi trobareu un espai dedicat a 
informar sobre aquest drama humanitari, 
amb explicacions sobre allò que envolta els 
refugiats i els asilats, així com allò que els 
municipis catalans i en concret des de sant 
Hilari estem realitzant per a preparar una 
possible acollida.
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Jenni Gallardo:
Adaptar-se a un entorn conegut però nou a la vegada és una tasca 
difícil. Entrar a formar part del dia a dia d’un Ajuntament és sens 
dubte un repte molt gran. En aquests primers mesos de govern m’he 
adonat que si et vols involucrar sincerament en la gestió de la “cosa 
pública”, això t’absorbeix. El canvi polític que hi ha hagut a Sant Hilari 
és molt gran, hi ha maneres de treballar i costums que són molt difícils 
de canviar. Em sento amb l’obligació d’acceptar que la il·lusió ja no 
és la que marca la meva feina al consistori, sinó la responsabilitat. 
Tot i treballar moltes hores des de dins l’Ajuntament no oblido, ans 
al contrari, la realitat de fora d’aquestes 4 parets, el poble és el que 
importa i fer la feina amb responsabilitat és el meu màxim objectiu.

Manano: 
Els primers tres mesos de feina han servit bàsicament per començar 
a estructurar els quatre anys de mandat que tenim per davant. És 
imprescindible saber on som i on volem anar, i això requereix de 
moltes hores d’anàlisi de la realitat actual i de planifi cació del futur. 
Per això, a part de les feines pròpies de cada regidoria, hem fet un 
Pla de Mandat, que podeu veure al web de Sant Hilari i que inclou les 
actuacions que volem fer en els propers quatre anys, i també hem 
redactat un Codi ètic del PIG i els seus membres, per deixar clara la 
nostra fi losofi a com a partit. En defi nitiva, hem començat a treballar 
per la base, pels fonaments, ja que aquesta és l’única manera com 
sabem fer les coses, amb treball, planifi cació i debat intern.

Jordi Rotllant: 
Els primers dies, dels primers cent dies, els defi niria com a apaga-
focs. Van ser uns dies de corre molt i atrapar poc. D’haver d’estar a 
mil llocs a l’hora. De tenir moltes coses del dia a dia per resoldre i 
sobretot, moltes coses per aprendre. Crec que el millor d’aquest dies 
és la gran quantitat d’informació acumulada i les moltes coses que 
vam aprendre de cada regidoria. De mica en mica, les coses es van 
anar posant a lloc, fi ns al que seria un punt d’infl exió: l’endemà de la 
Festa Major. Aquell dia vaig tenir la sensació que començava verita-
blement el curs, que podíem començar a posar en marxa projectes i 
propostes.

Els primers 100 dies de qualsevol govern 
són una xifra establerta de manera general 
per fer les primeres valoracions de l’acció 
de govern.

Aquesta valoració també la fan els 
ciutadans de Sant Hilari sobre l’acció del 

nou ajuntament, però nosaltres volem 
valorar els primers mesos de mandat des 
del punt de vista de cadascun dels regidors, 
quines sensacions tenim, quins projectes 
volem fer, com encarem els quatre anys de 
mandat o com hem treballat fi ns ara.

Primers 100 dies de mandat

Valoració dels primers mesos de govern
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Susanna Vilar:
Moltes paraules tenen sentit a l’hora de descriure els meus primers 
100 dies com a Regidora d’Educació i Benestar: emoció, responsabi-
litat, reunions, escoltar i aprendre, molta informació; però, sobretot, 
moltes ganes de fer-ho bé. 
A partir de la fotografi a inicial obtinguda, hem pogut començar a 
actuar: dinamitzant el Consell Escolar Municipal, les CAD socials, els 
cursos de reforç; implementant noves estructures de treball, casals 
escolars municipals o activitats que busquen ser un punt de trobada 
per tots.  L’objectiu: poder fer un bon acompanyament de tots els 
centres educatius, les famílies i els alumnes.
Aquests primers dies m’han fet adonar que seran moltíssimes hores 
de treball, però el poble de Sant Hilari m’ha ofert una oportunitat úni-
ca per gaudir de dos mons que m’apassionen: l’educació i la gestió.

Cristina Tejedor: 
Aquests primers 100 dies han estat durs per la quantitat de feina 
que s’ha hagut d’enllestir i pel poc temps que es disposava per fer-la. 
Des de la Regidoria de Cultura hem organitzat l’Embruix, el concert 
d’estiu de l’Orquestra Ad-Hoc, el II Sacalm Wasserland, vam ser els 
encarregats de recopilar tota la informació pel programa de Festa 
Major i hem estat els encarregats del llibret del cursos de l’Escola 
d’Adults. Des de la Regidoria de Festes no vam parar fi ns que la 
Festa Major fos un èxit! Ara ens toca a tots plegats agafar aire i 
seguir treballant amb nous reptes i projectes ben engrescadors.

Judit Gómez: 
100 dies donen per molt i per molt poc. 
Els meus primers 100 dies com a regidora han estat motivadors i, 
alhora, una mica estressants. Molta informació nova i molta encara 
per descobrir, moltes entitats i ciutadans per conèixer, moltes deci-
sions per prendre, molts actes on assistir, moltes festes per organit-
zar i, sobretot, moltes urgències del dia a dia per resoldre. Ja han 
passat més de 100 dies i la pila de feina i de projectes a fer cada dia 
és més gran... tot i així, la meva valoració és molt positiva, i sé que 
tots aquests projectes els encararem amb molta il·lusió i amb molta 
dedicació. Treballar pel poble no és una feina fàcil, però m’agrada. 

Jordi Moragas:
Els primers 100 dies han estat trepidants;  Córrer molt i no fer-ne 
mai prou.
Una constant pluja d’informació, un munt de carpetes per consultar 
i un seguit de reunions per planifi car, al mateix moment que tocava 
anar prenent decisions.  Tot plegat un aprenentatge constant, sovint 
precipitat, però que amb la il·lusió, la dedicació i les ganes de tot 
l’equip de govern, un cop assentats, ens servirà de base per poder 
treballar de la millor manera els projectes que pretenem.

Primers 100 dies de mandat 
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S’aprova una ordenança de prestacions 
personals amb voluntat d’ajuda social

Ordenança prestacions personals

Un dels punts de l’ordre del dia que 
hem volgut tractar a part és una nova 
ordenança que es va aprovar en l’últim ple, 
i que és l’Ordenança reguladora de les 
prestacions personals en benefi ci de la 
comunitat.

Aquesta ordenança té per objecte poder pagar 
ajuts socials que faci l’ajuntament o canviar 
el pagament de multes o rescabalament de 
danys fent treballs comunitaris.

La voluntat de l’ordenança és ajudar a la 
gent amb difi cultats, i per això la idea inicial  
surt de canviar ajuts socials per treballs en 
benefi ci de la comunitat. 

Seguidament, també vam creure oportú 
incloure la possibilitat de pagar multes de 
trànsit, multes per accions d’incivisme o 
danys efectuats al mobiliari urbà a través 
d’aquests treballs.

Cal tenir clar que en el cas d’ajudes socials 
totes elles es canviaran per treballs per a la 
comunitat, excepte aquells casos en que les 
condicions físiques o personals ho impedeixin. 
En canvi, en els casos de pagament de multes 
o danys al mobiliari urbà serà l’ajuntament 

qui decidirà si és possible fer aquest canvi 
per treballs comunitaris, tenint en compte 
uns criteris clars i bàsics: que la competència 
sigui de l’ajuntament, que siguin faltes lleus, 
que no s’atempti contra terceres persones i 
que hi hagi un penediment per l’acció comesa 
i la voluntat de no reincidir.

Dins el text de l’ordenança també s’especifi ca 
que podran fer treballs per a la comunitat com 
a màxim dues persones al mateix temps, per 
tema d’assegurança, i que es prioritzarà la 
gent que faci treballs a canvi de pagament de 
sancions, ja que els casos d’ajuda social són 
més urgents i aquestes ajudes es donaran en 
el moment en que toqui, per ser retornades 
quan hi hagi possibilitat de fer-ho.

El barem de retorn o factor de conversió 
serà el doble del salari mínim, això equival 
actualment a 10€ per hora de treball 
comunitari. Aquest factor pot ser diferent, 
més alt, quan la persona aporti coneixements 
o faci una feina d’especial interès per a la 
comunitat.

Per poder procedir al canvi de sancions per 
treballs comunitaris caldrà demanar-ho 

expressament a l’ajuntament 
i fi rmar un full de compromís, 
tenint en compte que només es 
considerarà fet el canvi quan 
s’hagin complert totes les hores 
de treball. Si no es fan totes les 
hores es considerarà que no se 
n’ha fet cap.

Aquest punt es va aprovar amb 
els vots a favor dels regidors del 
PIG i l’abstenció de CDC.
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Assemblea del PIG

Com cada any el Partit Independent de 
les Guilleries celebrarà la seva assemblea 
amb voluntat de participació dels ciutadans 
de Sant Hilari en la presa de decisions que 
afecten al poble.

L’assemblea es farà el proper dissabte 
14 de novembre a la sala Noble a partir 
de 2/4 d’11 del matí.

Aquesta assemblea anual s’ha convertit per 
als membres del PIG en una bona ocasió per 
explicar els pensaments polítics, allò que 
creiem que és millor per al poble i la nostra 
acció al llarg de l’últim any, així com el que 
tenim ganes de fer en el futur.

En aquesta ocasió l’assemblea pren una 
especial rellevància tenint en compte els 
resultats de les últimes eleccions municipals, 
que ens van dur a l’alcaldia. Aquest fet fa 
que el què es parli i decideixi a l’assemblea 
pugui tenir una especial transcendència en 
les actuacions que duguem a terme al nostre 
poble en els propers mesos.

Per aquest motiu convidem, com sempre, 
a tothom qui vulgui a venir a l’assemblea 
i debatre temes d’interès per al poble i fer 

propostes de millora.

L’ordre del dia de l’assemblea serà el següent:

- Introducció i valoració del canvi de 
govern.

- Explicació del Codi ètic del PIG i els 
seus membres.

- Explicació del Pla de Mandat per als 
propers quatre anys de legislatura.

- Elecció dels càrrecs del partit:

 . President.

 . Secretari General.

 . Tresorer.

 . President del Consell Municipal.

- Comptes del PIG,  com es gestiona 
econòmicament el partit.

- Taula rodona: Funcionament del partit 
i com s’hi pot col·laborar.

- Torn obert de paraula.

Com sempre, us hi esperem a tots per 
construir un futur millor per al nostre poble!

Una assemblea oberta a tothom




